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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdés t
kívánok feltenni

Dr. Seszták Miklós
nemzeti fejlesztési miniszter úrnak

„Mi indokolta a földgázpiaci egyetemes szolgáltatói árrés émelését? ”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért tőle, mert az
energiagazdálkodással, energiapolitikával kapcsolatos kérdéseim vonatkozásában a
Kormány tagjai közül Miniszter Úr illetékes a válas• .rlásra.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Közlöny 2016 . évi 43 . számában került kihirdetésre az egyes energetikai
tárgyú miniszteri rendeletek módosításáról szóló 6/2016 . (III . 30.) NFM rendelet .

A módosításokkal fin— egyebek mellett — a 2016 . második negyedévre vonatkozóan a
földgázpiaci egyetemes szolgáltatási díjak változatlanul hagyása mellett jelentősen
megemelte az egyetemes szolgáltatói árrések mértékét (53%-kal), ugyanakkor
csökkentette az MFGK Zrt. által a FCjGÁZ Zrt, az ENKSZ Iszak-Dél Regionáli s
Földgázszolgáltató Zrt. és a TIGÁZ Zrt . részére értékesítendő földgázforrás
legmagasabb hatósági árait .

Tekintettel arra, hogy nem látszik olyan körülmény, amely az egyetemes szolgáltató k
jelentős költségnövekedésére utalna, ugyanakkor a magyarországi import I`áldgázára k
jelentős csökkenése akár bőven 10% fölötti lakossági dijcstikkentést is lehetővé tenne ,
szükségesnek tartom az alábbi kérdések megválaszolását .

Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25 .) 7. cikkében biztosított jogommal élve az
egyes házszabályi rendelkezésekről szóló , 10/2014. (I1. 24.) OGY határozat 124. § (I )
bekezdése alapján az alábbi kérdéseket intézem Önhöz :

I . Mi indokolta a földgázpiaci egyetemes szolgáltatói árrés emelését? . Milyen
lényeges változás állt be a földgázpiaci egyetemes szolgáltatók működés i
költségeiben, amelyeket a megemelt árréssel el kellett ismerni?



2. A minisztérium számítása szerint mekkora többletbevételt eredményezhet a
megemelt árrés a FOGAZ Zrt-nél a következő egy évben?

3. Az elmúlt több mint egy évben történt mintegy 50%-os csökkenés után meddi g
kell még csökkennie a magyarországi import földgázáraknak ahhoz, hogy a z
érvényesülhessen a lakossági földgázárakban is? Mikor kívánja csökkenteni a
földgáz egyetemes szolgáltatási árakat ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2016, április I .

Dr. Tóth Bertala n

ország yttlési képviselő
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